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   اقتصــاد کیــش-     نماینده ولــی فقیه در هرمزگان وامــام جمعه بندرعباس 
گفت:آزادسازی سواحل نتیجه همکاری و هم افزایی قوای سه گانه کشور است که 

باید الگوی حل سایر مشکلات باشد.
،حجت الاسلام محمد عبادی زاده در خطبه های نمازجمعه بندرعباس افزود: این 
شیوه همکاری موفقیت خود را در عمل نشان داده است و می تواند در سایر  بخش ها 

نیز به کار گرفته شود.
وی با اشاره به بعثت حضرت محمد )ص(اظهار داشت: پایه حرکت به سوی تمدن 
سازی ، مقاومت است که باید خطیبان و سخنرانان دینی و مذهبی ابعاد را برای مردم 

تبیین کنند.
خطیب جمعه بندرعباس همچنین خواستار توجه جدی به مقوله جهاد رسانه ای 
شد واضافه کرد: مقام معظم رهبری از ما خواسته اند در مقابل دشمن و در همه ابعاد 
جنگ و جهاد ترکیبی موضع  تهاجمی داشــته باشیم و  مهم ترین بخش آن جهاد 

رسانه ای  است.
به گفته حجت الاسلام عبادی زاده  دشمن با تمام توان  می خواهد در  ارکان نظام 

اسلامی رخنه کند وهمین موضوع اهمیت جهاد رسانه ای را بیشتر می کند.
وی تصریح کرد: نیروهای انقلابی باید در دل مراکز مهم دشمن نفوذ داده شوند و نه 
تنها در حوزه های امنیتی و نظامی بلکه در همه قسمت ها مانند دانش و دانشگاه های 
دشمن، مراکز فرهنگی و تصمیم سازی و در همه جا باید نیروهای مومن و انقلابی 

نفوذ داده شوند.
وی از امام کاظم )ع(به عنوان الگوی این راهبرد نام برد و اظهار داشت: ائمه  نیروهای 
انقلابی را در درون دستگاه دشمن نفوذ می دادند و شخصیت هایی مانند علی بن 
یقطین در دل حاکمیت سیاســی هارون الرشید نفوذ کردند و حتی بچه های خلفا 

توسط افراد نفوذ کرده در حاکمیت تربیت می شدند

امام جمعه بندرعباس:

آزادسازی سواحل باید الگوی
 حل مشکلات باشد

اقتصاد کیش -  استاندار هرمزگان از تمرکز بر تزریق دُز سوم واکسن کرونا در استان و 
آغاز اجرای طرح نظارتی ویژه دراستان با تشدید نظارت بر رعایت دستورالعمل های 

بهداشتی در اصناف و اماکن گردشگر پذیر، خبر داد.
مهدی دوســتی روز  گذشته از طریق ارتباط ویدئو کنفرانس با نشست ستاد ملی 
مدیریت و مقابله با کرونا که به ریاست سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهوری اسلامی 
ایران برگزار شد، با بیان آمارهای میزان ابتلا، بستری و فوت ناشی از کرونا در هرمزگان 
در مجموع روند کاهشی دارد، افزود: در حال حاضر در استان ، چهار شهرستان در 
وضعیت قرمز، هفت شهرستان در وضعیت نارنجی و دو شهرستان در وضعیت 

زرد شیوع کرونا قرار دارند.
وی در تشریح وضعیت پوشش واکسیناسیون در هرمزگان، ادامه داد: در جمعیت 
افراد بالای دوازده ســال در هرمزگان، ۹۸ درصد افراد دُز اول واکســن، ۸۸ درصد 
افراد دُز دوم واکسن و ۴۴ درصد افراد تزریق دُز سوم واکسن کرونا را انجام داده اند.

استاندار هرمزگان با اشاره به تمرکز بر تزریق دُز سوم واکسن کرونا در هرمزگان، 
افزود: در این راستا برای واکسیناسیون دُز سوم به خصوص برای افراد دارای سن بالا، 

مراجعه میدانی و حضوری نیز صورت گرفته و این روند تداوم دارد.
دوستی با اشاره به آغاز اجرای طرح نظارتی ویژه با توجه به فصل گردشگری در 
هرمزگان، تصریح کرد: در قالب این طرح، تشدید نظارت بر رعایت دستورالعمل های 

بهداشتی در اصناف و اماکن گردشگر پذیر در حال انجام است.
وی گفت: میزان پوشــش QR کد بهداشتی در اصناف استان هرمزگان ۸۵ درصد 
است و بیش از ۳۸ هزار واحد صنفی در هرمزگان این QR کد بهداشتی را دریافت 

و نصب کرده اند.
پس از ارائه گزارش استاندار هرمزگان در این نشست دکتر سید ابراهیم رئیسی، رئیس 
جمهوری اسلامی ایران از اقدام های مهدی دوستی استاندار هرمزگان و مجموعه 
ستاد استانی مدیریت بیماری کرونا در هرمزگان در راستای کنترل و مدیریت این 

بیماری، تشکر و قدردانی کرد.

استاندار هرمزگان :

برروی تزریق دُز سوم واکسن 
کرونا در هرمزگان تمرکز داریم

 به گزارش اقتصاد کیش مهدی دوستی درجریان بازدید 
از تصفیه خانه شماره ٢ بندرعباس بر اهمیت آموزش نسل 
جوان در چگونگی مصرف بهینه آب در استان تاکید کرد و 
گسترش واحدهای تصفیه فاضلاب در راستای استفاده 
در کشاورزی را یکی از مهم ترین راهکارهای گسترش 

بخش کشاورزی در استان دانست.
استاندار هرمزگان به همراه معاون  هماهنگی امور عمرانی 
استانداری و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان از 
تاسیسات تصفیه خانه و واحدهای کیفیت سنجی و تولید 
برق آن بازدید کرد و از آخرین وضعیت تصفیه آب شرب 

در شهر بندرعباس  اطلاع پیدا کرد.
دوســتی با اشــاره به برخی مشکلات حوزه آب، تاکید 
کرد:باتوجه به اینکه ۸۰ درصد مشــترکان از آب شرب 
شهری استفاده می کنند موید آن است که آبفا در بخش 
تامین کیفیت آب شهر بندرعباس موفق عمل کرده است . 
 همچنین با اشاره به اقدام های آبفا در بخش فاضلاب، بر 
اجرای طرح جامع فاضلاب در شهرستان میناب و استفاده 
از ظرفیت پساب تولیدی تصفیه خانه های استان در بخش 

آبیاری فضای سبز و کشاورزی تاکید کرد. 
مدیرعامــل آب وفا ضلاب هرمزگان با تاکید بر کیفیت 
مطلوب آب شــرب بندرعباس، گفت:در حال حاضر 
۴۵ درصد آب این شــهر از آب شیرین کن یکصد هزار 
مترمکعبی تامین می شود که تا حد زیادی بر کیفیت آب 
شهر موثر بوده و به دلیل داشتن میزان کلسیم استاندارد، از 

کیفیت مطلوبی برخوردار است. 
امین قصمی همچنین در بازدید استاندار از بخش دیزل 
ژنراتور تصفیه خانه، افزود: این بخش شامل  دو دستگاه 
دیزل ژنراتور با ظرفیت ۴.۴ مگاوات است که از مهمترین 
بخــش های این  تصفیه خانه بوده و با هدف تامین برق 
اضطراری مرحله اول و دوم تصفیه خانه آب بندرعباس  
و جلوگیری از هدر رفت آب در مواقع قطعی برق اجرا 

شده است.
وی در تشــریح واحد شناسایی جلبک و سموم تصفیه 

خانه نیز گفت:  سامانه پیشرفته پایش و شناسایی جلبک 
ها و سموم به عنوان یکی از تجهیزات پیشرفته در تصفیه 
خانه آب بندرعباس می باشد که در راستای اجرای اصول 

پدافند غیرعامل اجرا شده است. 
اســتاندار هرمزگان از دیگر بخش های تصفیه خانه آب 
بندرعباس شامل، ایستگاه پمپاژ مرحله ٢ ، فیلتراسیون فاز 

٢ و بخش تولید ازن سنجی نیز بازدید کرد.
هم اکنون بیش از ۶۰درصد آب شــرب شهر بندرعباس 
از طریق آب شیرین کن و تصفیه آب دریا تامین می شود

تامین آب شرب پایدار مردم هرمزگان
 اولویت مهم دولت سیزدهم است

استاندار هرمزگان :

        اقتصاد کیش -    استاندار هرمزگان با تاکید بر تامین پایدار آب شرب بندرعباس و دیگر نقاط استان اظهار داشت: تامین آب سالم برای 
مردم این استان یکی از مهمترین اولویت های دولت در استان است.

   اقتصاد کیش-   معاون فرهنگی جهاد دانشگاهی هرمزگان از آغاز طرح نظرسنجی 
"بررســی رضایتمنــدی ذی نفعان منطقه ویژه اقتصــادی صنایع معدنی و فلزی 
خلیج فارس" توســط مرکز افکارسنجی دانشجویان ایران )ایسپا( شعبه هرمزگان 

خبر داد.
دکتر سید محمد میرحسینی اظهار کرد: مرکز افکارسنجی دانشجویان ایران )ایسپا( 
شعبه هرمزگان از بهمن ماه ۱۴۰۰ طرح نظرسنجی "بررسی رضایتمندی ذینفعان 

منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی و فلزی خلیج فارس" را آغاز کرده است.
وی افزود: هدف از اجرای این طرح، بررسی رضایت کارکنان، کارکنان پیمانکار، 
شرکت های مشــتری تخلیه و بارگیری، شرکت های سرمایه گذار و شرکت های 
متقاضی سرمایه گذاری از منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی و فلزی خلیج فارس 
و در ادامه ارائه راهکارهایی جهت بهبود رضایت در هر یک از گروه های ذی نفعان 

است که با بیش از ۷۰۰ نمونه در یک بازه زمانی ۶ ماهه به انجام خواهد رسید.
معاون فرهنگی جهاد دانشگاهی هرمزگان تصریح کرد: مهم ترین فلسفه وجودی 
هر ســازمانی، جلب رضایت گروه های مختلف ذی نفع خود است، بدین منظور 
شناسایی صحیح، طبقه بندی جایگاه آنان، ارزیابی و اولویت بندی هریک از ذی نفعان، 
گردآوری منظم انتظارات آنان و اولویت بندی آن ها می تواند کمک شایانی به این 

امر کند.
میرحسینی عنوان کرد: با تبیین جایگاه یک شرکت در بین گروه های ذی نفع کلیدی 
مانند سهامداران و مالکین دولتی بالادستی، کارکنان، انواع مشتریان، شرکای سازمانی 
و نمایندگان جامعه، این امکان برای ســازمان ها و  شــرکت ها ایجاد می شود تا با 
شناسایی و درک درست از جایگاه هریک از آنان در کسب و کار شرکت یا سازمان، 
بتواند علاوه بر پوشش انتظارات گروه های مختلف ذی نفع و سیاست گذاری نحوه 

ارتباطات با ایشان در قالب اهداف استراتژیک و برنامه های عملیاتی اقدام کند.
وی در پایان یادآور شــد: شــعبه ایسپا در اســتان هرمزگان، با بیش از ۱۵ سال 
ســابقه فعالیت، عهده دار بیش از ۷۰ مورد طرح های نظرسنجی و افکارسنجی 
با کارفرمایی نهادها، ادارات، ســازمان ها و شرکت های دولتی و خصوصی در 

استان بوده است.

آغاز طرح نظرسنجی »بررسی رضایتمندی 
ذی نفعان منطقه ویژه خلیج فارس«

   اقتصاد کیش-   رییس اداره میراث فرهنگی گردشگری و صنایع دستی بستک گفت: 
قلعه برج گری کوه کوهیج با مشــارکت شهرداری، شورای شهر کوهیج و خیران 

مرمت و بازسازی می شود که هزینه این کار مرمتی توسط خیران تامین می شود.
ماشاءالله خنجی اظهار داشت: استحکام بخشی و مرمت نمای بیرونی قلعه برج گری 

کوه کوهیج مد نظر است.
وی ادامه داد: طرح مرمتی بنا توســط کارشناسان میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری هرمزگان تدوین و با نظارت آنها اجرا می شود که به احتمال فراوان اینکار 

در سال آینده به سرانجام خواهد رسید.
وی اضافه کرد: این اداره تلاش دارد خیران را برای حفظ آثار و نشانه های تاریخی 

و هویتی به مرمت آثار تاریخی تشویق کند.
قلعه برج گری کوه کوهیج بســتک متعلق به دوره قاجار است و در سال ۱۳۸۱ به 

شماره ۶۱۱۱ در فهرست آثار ملی کشور به ثبت رسیده است.
در گزارشــی درباره مرمت این بنا منتشر شده آمده است: »در گزارش های میراث 
فرهنگی بستک آمده است: این قلعه متعلق به دوره صفویه است که کارشناسان قدمت 

آن را بالغ بر۶۰۰سال تخمین زده اند.
به گفته عبدالله حبشی نژاد، رییس وقت انجمن میراث فرهنگی کوهیج، قلعه روستای 
کوهیج به شــکل استوانه ای ساخته شده که در ساخت آن از گچ، سنک و خشت 

استفاده شده است.
این بنا با شش متر ارتفاع بر روی تپه ای در شرق روستای کوهیج قرار دارد که بنا 
به گفته اعضای انجمن میراث فرهنگی این روســتا حدود ۶۰درصد آن تخریب 

شده است.
وی ادامه داد: این قلعه که اســفند ماه ســال ۸۴خورشیدی به عنوان اثر تاریخی به 
ثبت رســیده برای اولین بار حدود ٢۰ سال پیش نیز توسط مردم روستای کوهیج 

بازسازی شد

رییس میراث فرهنگی شهرستان بستک :

خیران بستکی  هزینه مرمت قلعه 
برج کوهیج را متقبل شدند

مظفر خادمی بعنوان مدیر کل جدید  ورزش  و جوانان 
هرمزگان  معرفی شد

 با حضور معاون وزیر ورزش و جوانان؛

اقتصاد کیــش-   مظفر مهری خادمی سرپرســت 
جدیــد اداره کل ورزش و جوانــان هرمزگان معرفی 
و از خدمات بیش از ســه سال مدیرکلی محمودرضا 

امیاری تقدیر شد.
به گزارش اقتصاد کیش با حضور بنیامین شــکوه فر 
معاون امور حقوقی، مجلس وهماهنگی امور اســتان 
های وزارت ورزش و جوانان، بهنام محمودی دستیار 
ویژه و مشــاور وزیر ورزش و جوانان، خسرو قمری 
مدیرکل هماهنگی امور استان های وزارت ورزش و 
جوانان و علی رئوفی معاون سیاسی امنیتی اجتماعی 
اســتانداری هرمزگان آئین تکریم مدیرکل و معارفه 
سرپرســت اداره کل ورزش و جوانــان هرمزگان در 
محل سالن کنفرانس دانشگاه آزاد بندرعباس برگزار 

شد.
در این مراســم محمود رضا امیاری مدیرکل ســابق 
ورزش و جوانان هرمزگان از حمایت های کسانی که 
در طول نزدیک به سه سال ونیم ایشان را برای پویایی 

ورزش استان کمک کردند تشکر کرد.
وی با اشــاره به اینکه روزی که به اســتان هرمزگان 
آمــدم تنها هدفم اعتلای ورزش این اســتان بود و در 
حد توان خودم در بحث زیرســاخت های ورزش و 
جوانان گام برداشتم و اگر کسی دلخوری یا کدورتی 
از بنده دارد حلال کند، اظهار کرد: بسیار خوشحالم که 
وزارت ورزش و جوانان، استاندار و نمایندگان مردم 
در مجلس برای مدیر کلی شــخصی را انتخاب کرده 
اند که واقعا لیاقتش را دارد و شک ندارم که ایشان می 
تواند موفــق کار کند و حتی بهتر از من برای ورزش 

هرمزگان گام های بلند تری بردارد.
مظفر مهری خادمی، سرپرست جدید اداره کل ورزش 
و جوانــان هرمزگان از اعتماد وزیر ورزش وجوانان، 
معاون امور اســتان ها ، استاندارد و مجمع نمایندگان 
بابت انتخابم تشکر می کنم و امیدوارم که جواب این 

اعتماد را به خوبی بدهم.
وی اظهــار کرد: تمام تلاش مــن این خواهد بود که 

علاوه بر زیر ساخت های ورزشی در تمامی امورات 
ورزش گام هــای بلندی بر داریــم و در کمتر از یک 
سال خدماتی خوب و ارزشمندی برای ورزش استان 

انجام خواهیم داد. 
شــکوه فر، معاون امور حقوقی، مجلس وهماهنگی 
امور استان های وزارت ورزش و جوانان هم گفت: با 
تغییر دولت ها اتفاقی که می افتد این اســت که برخی 
از مدیــران کل هم تغییر می کند و در این اســتان هم 
بعد از شــش ماه از دولت جدید امروز شــاهد رفتن 
مدیرکل سابق ورزش و معرفی سرپرست جدید اداره 

کل ورزش وجوانان هستیم.
وی بیــان کرد: عملکــرد امیاری مدیــرکل ورزش 
وجوانان هرمزگان در طول این سه سال بسیار خوب 
اســت و در بحث ســرانه ورزش استان هرمزگان هم 

سطح سرانه ملی است.
معاون امور حقوقی، مجلس وهماهنگی امور استان های 
وزارت ورزش و جوانان عنوان کرد: مشکلات ورزش 
این اســتان حل نخواهد شــد مگر این که سرپرست 

جدید اداره کل ورزش و استان کاملا پای کار باشد و 
دغدغه ورزش تمام استان داشته باشد به همین منظور 
فردی را انتخاب کردیم که از دل ورزش اســتان است 
و ســابقه بسیار خوبی در حوزه ورزش و جوانان دارد 
و امیدوارم که خادمی بتواند تا حدود زیادی مشکلات 
ورزش اســتان را مرتفع سازد. رئوفی معاون سیاسی 
امنیتی اجتماعی استانداری هرمزگان هم بیان داشت: 
مــن بعد از این که به عنوان معاون سیاســی امنیتی و 
اجتماعی انتخاب شدم اولین دستگاهی که مورد بازدید 
و ارزیابی قرار دادم ورزش و جوانان  بود  چرا که بسیار 

برایم ارزشمند است. 
وی بیان کــرد: نگاه نوجوانان و جوانان ما به نخبگان 
ورزشی است پس ما هم باید تا جایی که می توانیم از 
حوزه ورزش حمایت کنیم و بنده تا زمانی که هســتم 
از ورزش هرمــزگان حمایت خواهیــم کرد. رئوفی 
اظهار داشت : امیدواریم که سرپرست جدید اداره کل 
ورزش و جوانان بتوانند جوابگو خواسته های به حق 

ورزشکاران باشد.


